
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 20. marts 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 44
Kan ministeren med henvisning til forsvarets Ejendomsstyrelses hjemmeside 
https://www.ejendomsstyrelsen.dk/da/nyheder/2022/heste-pa-kulsbjerg-ovelsesplads/ op-
lyse, om de udsatte heste på Kulsbjerg tænkes afsat til konsum og i benægtende fald, 
hvordan PFAS-indholdet i disse dyr måtte kunne fremstå relevante i forhold til fremtidig 
afgræsning i området?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Abildgaard 
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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